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      8 - 22 

 

Dagsorden til møde d. 11/10 2022 kl. 19.00. Mødet afholdes på Muldbjergskolen.  

Der serveres kaffe og kage 
 
Fraværende: Trine, Mahican, Jörg, Caroline 
Referent: MA/GS 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Siden sidst (10 min.) 

Godkendelse af referat og dagsorden: Referat fra seneste møde i bestyrelsen vedlagt som 
bilag. 
Næste møde: tirsdag den 2/11 kl. 19.00 
Status på modtageelever fra Ukraine: der er stadig 6 elever på Muldbjergskolen. 5 af 
eleverne hører til Bagterpskolen. Forældrene bliver efter uge 42 indkaldt til møde omkring 
fremtidig skoletilbud.  
Opsamling på dialogmøde med SFO-forældre på Bagterp: der var ca. 50 forældre mødt op – 
god proces og dialog i forhold til at imødekomme trygheden i SFO’en. 
Dødsfald: Lærer Kirsten Britta Hyldig på Muldbjerg Undervisningssted er gået bort. 
På Bagterpskolen bliver køleskabene fra 3.-9. klasse bliver ikke brugt, derfor bliver de fjernet i 
starten af november.   
Sammen om klassen – fyraftensmøde d. 26/10 kl. 17.00 for bestyrelser: det vil være fint, hvis 
vi kan deltage med 1- 2 repræsentanter fra vores forældrevalgte – alle fra bestyrelsen er 
velkomne 
Dialogmøde for formænd og næstformænd d. 31/10: Karin og Jes deltager. 

 
Nyt fra eleverne (10 min.) 
  

Bagterp: Kristian fortalte om et indlæg, han havde lavet til Byrådet om optimeringen af 
klasser på tværs. 
 
Muldbjerg: I elevrådet er der blevet talt om, hvad overskuddet fra skolefesten skal bruges til. 
Fra forvaltningen fik Muldbjergskolen kr. 2.500. Når beløbet er gjort op, bliver elevrådet 
indkaldt til møde. Obs på skolepatruljens opgaver i trafikken.  

 
 

Kommunal budgetproces (30 min) 
Bestyrelsen drøfter og forholder sig til den kommunale budgetvedtagelse. 

Under punktet evalueres bestyrelsens arbejde inden vedtagelsen – hvad kom i mål og hvad 
gik forbi målet? 

Bestyrelsen drøfter og indstiller områder hvor rammereduktionen skal effektueres i forhold 
til eget budget. 

Budgetforliget er vedlagt som bilag. 



Skolebestyrelsen – Hjørring Sydøstskole 
 

Referat: T.O. 
 

 
Infohus Hjørring (10 min) 

Mads giver en orientering om infohus Hjørring og skolens samarbejde med SSP (Skole, 
Socialforvaltning og Politi) generelt. 
 
Referat: Mads fortæller om Infohus Hjørrings rolle i forbindelse med bekymring omkring 
elevers adfærd i forbindelse med fx skoleskyderi. 
 
 

Forretningsorden og årshjul (30 min) 
Bestyrelsen drøfter og vedtager ny forretningsorden. Gældende forretningsordning vedlagt 
som bilag.  
Den tidligere bestyrelse arbejdede ud fra et årshjul (vedlagt som bilag). Bestyrelsen beslutter 
om der skal udarbejdes et nyt årshjul. 
 
Referat: Bestyrelsen godkender teksten med gul skrift og teksten med rød tekst slettes.  

 
 
Økonomi (20 min.) 

Status på skolens økonomi: Kort orientering omkring det forventede resultat for 2022 for 
Sydøstskolen.  
Orientering om mindre tildeling som følge af klassetildelingsmodellen. Bestyrelsen forholder 
sig til mulige konsekvenser 
 
Referat: Ledelsestilsynet pr. 30/9: vi forventer at komme ud af 2022 med et underskud på 
omkring kr. 150.000.  Bestyrelsen er orienteret om konsekvensen ved 
klassetildelingsmodellen og bakker op om ledelsens forslag som efterfølgende bliver meldt ud 
til forældrene.  
 

 
Input til nyhedsbrev (10 min.) 
 Fast punkt. 

Referat:   
 
Punkter til kommende møde.  

• Præsentation af Muldbjerg og Bagterp 

• Sammen om klassen – skoleudviklingsprojekt 

• Nye evalueringsformer 

• Skole og Forældre - medlemsskab  

• Kostpolitik 
 
Evt.  
 


